

Title (en)
CLEANING DEVICE FOR VENTILATING DUCT SYSTEMS.

Title (de)
REINIGUNGSSYSTEM FÜR LÜFTUNGSKANÄLE.

Title (fr)
DISPOSITIF DE NETTOYAGE POUR DES SYSTEMES DE CONDUIT DE VENTILATION.

Publication
EP 0164385 A1 19851218 (EN)

Application
EP 85900115 A 19841205

Priority
FI 834468 A 19831207

Abstract (en)
[origin: WO8502565A1] A cleaning device for ventilating duct systems performs mechanically that which has hitherto been performed almost entirely manually. The device comprises a working head, e.g. a brush (7), flow flanges (6), a drive transmission (4 and 9), a suction pipe (5), a motor (1) and a suction fan (2) sucking the dirt taken off in the cleaning from the duct and conveying it into a filter (3).

Abstract (fr)
Un dispositif de nettoyage pour des systèmes de conduit de ventilation effectue mécaniquement l'action qui, jusqu'à maintenant était effectuée presque entièrement manuellement. Le dispositif comporte une tête de travail, par exemple une brosse (7), des bords d'écoulement (6), une transmission d'entraînement (4 et 9), un tuyau d'aspiration (5), un moteur (1) et un ventilateur d'aspiration (2) aspirant la saleté retirée du conduit pendant le nettoyage et la faisant passer par un filtre (3).

IPC 1-7
B08B 9/02

IPC 8 full level
B08B 9/04 (2006.01); **B08B 9/045** (2006.01)

CPC (source: EP)
B08B 9/035 (2013.01); **B08B 9/047** (2013.01); **B08B 9/051** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8502565A1

Designated contracting state (EPC)
BE DE GB SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8502565 A1 19850620; EP 0164385 A1 19851218; FI 834468 A0 19831207; FI 834468 A 19850608

DOCDB simple family (application)
FI 8400092 W 19841205; EP 85900115 A 19841205; FI 834468 A 19831207